
Tingstedets  Ejerlaug 

Bestyrelsens beretning for 2020 

 

Efter afholdt generalforsamling 9/3-20 konstituerede bestyrelsen sig og tog fat på foreningens 
arbejde. 

Vejenes tilstand og vedligehold er et fortløbende arbejde i bestyrelsen. Derfor fik vi anlægsgartner 
Buus til at foretage en vurdering af veje og fortove på Tingstedet, og Buus konkluderede, at der ikke 
umiddelbart er behov for nyt slidlag. Vuderingen blev i øvrigt rundsendt til medlemmerne. 

Vi vedligeholder følgelig vejene med revneforsegling, som vil blive gennemført, når vinteren nærmer 
sig. Der skal lægges nyt asfalt på  “ aurafræsede “ steder, og det vil ske i løbet af aug.-sept. 2021. 

Lapning af dele af område 6 langs skoven vil også ske inden så længe og det til en pris på ca. 70000.-
kr – vi anser denne udgift  for nødvendig 

Bestyrelsen har også fjernet ukrudt og græs ved de 2 bøgetrekanter og tujaerne ved indgang 
Tingstedet Vest, og i den sammenhæng skal det nævnes, at græs ved kantsten ødelægger asfalten, 
og derfor henstiller bestyrelsen til medlemmerne, at dette fjernes. 

Vi har i bestyrelsen også drøftet nye træer på stamvejen, men foreløbig er det blevet derved. 

Store skovtræer på Tingstedet er blevet stynet for at give lys til husene, hvilket er ok – blot en 
opfordring til at medtænke skovpræget, som er unikt. 

2 sommerfester er afholdt i perioden med svingende tilslutning. 

Tøndeslagning gennemførtes i 2020, men blev aflyst i 2021 p.g.a. covid-19. 

Containerservice er en fast del af årets forløb og som sådan en god CO2-besparende aktivitet. 

 

Bestyrelsen i september 2021 


